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Hej alla medlemmar i Barsebäcks Trädgårdsstad 1 
Vi i styrelsen har länge diskuterat hur vi kan få alla som kör in till och ut från vår trädgårdsstad att 
anpassa hastigheten utifrån att det bor väldigt många barn i området.  

Vi vet att föräldrar till barnen pratat med sina barn om att vara observanta och se sig om innan de 
springer över vägar och korsningar. Men vi kan nog vara överens om att de flesta barn sällan har 
något större risktänk. Framförallt inte när leken är i full gång och kompisarna ropar från andra sidan 
gatan.   

Styrelsen beslutade sig för att be kommunen komma ut till vår trädgårdsstad och göra en bedömning 
om eventuella åtgärder eftersom vägen in och vägen runt parken i trädgårdsstaden är kommunens.  

 

Åtgärder efter kommunens besök  
 Vi blev ombedda att prova om farthinder kan hjälpa till med att få ner hastigheten.  
 Enligt kommunen behöver man inte skylta om farthinder om hastigheten är 30 km/h. 
 Kommunen kommer att skylta om enkelriktat i parken. Kommunen menar att säkerheten 

ökar om bilar endast kör från ett håll, men kommunen kunde också se att det skapade 
möjlighet att göra fler parkeringsplatser i parken när det blir enkelriktat.  

 Kommunen kommer att markera snedparkeringar runt parken.  

 

Men oavsett åtgärderna ovan behöver vi alla, var och en, för att öka säkerheten, för framförallt 
alla barn, krypköra inne i vår trädgårdsstad. 

 

Vid pennan Anna-Maria Banck  

Med vänlig hälsning styrelsen  
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